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Zamjenica župana Silvija Zagorec na sjednici je istaknula da Varaždinska županija vodi

iznimnu brigu i ulaže značajna sredstva u općinu Klenovnik.

- Varaždinska županija je i u ovoj godini nastavila s ulaganjem u komunalnu infrastrukturu,

financiranje udruga i društava s područja općine, ulaganjima u obrazovanje, zdravstvo,

poljoprivredu.  Nakon  20  godina  pristupilo  se  izradi  1.  izmjena  prostornog  plana  radi

usklađenja  s  potrebama ove  općine.  U  to  je  uključen  i  pruža  podršku  naš  Zavod  za

prostorno  planiranje.  Gotovo  300.000  eura  uložila  je  Varaždinska  županija  zajedno  s

Općinom u ceste, a sve u cilju povećanja sigurnosti svih sudionika u prometu na ovome

području.  Također, kao što znamo Klenovnik je sjedište bolnice koja zbrinjava najteže

plućne bolesnike iz cijele Hrvatske, ali i šire, a kako bi svi pacijenti dobili zdravstvenu skrb

kakvu  zaslužuju  potrebno  je  obnoviti  postojeću  zgradu  jer  želimo  poboljšati  kvalitetu

zdravstvene  skrbi  sa  pacijentom  u  fokusu.  Tako  je  osigurano  6,5  milijuna  eura  za

rekonstrukciju Službe za plućne bolesti  i  TBC u općini  Klenovnik,  a vode se intenzivni

pregovori  da se osiguraju dodatna sredstva za temeljitu obnovu glavne zgrade dvorca

Drašković, oštećenog u potresu  - istaknula je Zagorec. 



Načelnik Općine Klenovnik Mladen Blaško osvrnuo se na aktualne i najavljene projekte. 

-  Ove  smo  godine  povukli  rekordna  sredstva  preko  900  tisuća  eura  iz  Ministarstva

gospodarstva održivog razvoja  i  Fonda solidarnosti  Europske Unije.  To su gotovo dva

proračuna,  dva izvorna proračuna općine  Klenovnik.  Zahvalio  bi  se  svim dosadašnjim

načelnicima, svim predsjednicima Općinskog vijeća, svim vijećnicama, a posebno veliko

hvala Prvom sazivu Općinskog vijeća za nesebično zalaganje i stvaranje općine - zahvalio

se načelnik Blaško i čestitao Dan Općine.

Svečanoj sjednici prisustvovao je i saborski zastupnik Predrag Štromar koji je pohvalio je

razvoj općine Klenovnik, istaknuvši da brz napredak govori više od riječi i da se vidi briga

za ljude te podrška projektima koji im pomažu, što omogućava stanovnicima da uistinu

uživaju. 

- Iz Klenovnika ne odlaze ljudi, oni tu ostaju, oni grade kuće. U ovoj godini će nekih 65

tisuća eura ili  500 tisuća kuna sredstava dobiti  općina na koja nije računala i  može ih

uložiti u daljni razvoj. Od 2017. godine, Vlada je dodijelila dodatna sredstva općinama i

gradovima  za  poboljšanje  uvjeta  života,  a  ta  sredstva  se  stvarno  koriste  za  dobrobit

građana. Na kraju krajeva, općinu ne čine projekti, nego ljudi, ljudi se trude, ljudi rade, a

onda ih treba pohvaliti i nagraditi i zato čestitam svima koji su uložili svoj napor za ravoj

ove prekrasne, male i lijepe općine - rekao je Štromar.
















